



Westburne Announces Groundbreaking Partnership With Kinova

MISSISSAUGA, FEBRUARY 5, 2024: Westburne is thrilled to announce a groundbreaking partnership that is set to redefine the landscape of collaborative robotics. Westburne has joined forces with Kinova, a global leader in robotics innovation, to deliver cutting-edge solutions that will transform industries and elevate our commitment to technological advancement.

What This Partnership Means:

This partnership marks a significant milestone in Westburne's journey towards fostering automation, efficiency, and safety in various industries. Collaborative robots, or cobots, are designed to work alongside humans, opening up new possibilities for enhanced productivity and workplace safety. By combining Westburne's extensive industry knowledge and distribution network with Kinova's cutting-edge robotic solutions, we are poised to bring transformative changes to sectors such as manufacturing, logistics, and beyond.

Key Benefits for Our Customers:

- Increased efficiency and productivity through seamless collaboration between humans and robots.
- Enhanced workplace safety with cobots designed to operate in shared spaces without compromising on performance.
- Access to a comprehensive range of collaborative robotic solutions tailored to meet the unique needs of diverse industries.
- Ongoing support and expertise from both Westburne and Kinova, ensuring a smooth integration of advanced robotics into existing processes.

What's Next:

Over the coming months, our teams will work closely to introduce collaborative robotic solutions that will revolutionize the way our customers operate and thrive in their respective industries.

Stay tuned for more updates and information on upcoming product launches, training sessions, and collaborative initiatives that will showcase the true potential of our partnership with Kinova. See more [here](#).

About Kinova:

Based in Montreal, Canada, Kinova is a leader in innovative robotics. Founded in 2006, the company designs and manufactures robots for various markets, including medical robotics, assistive robotics, research and education, industrial and professional automation. Kinova's ingenious technology improves and extends the capabilities of partners with a human-first approach to serve the growing need for robotics across increasingly complex industries.

About Westburne:

Westburne is dedicated to delivering Electrifying Solutions That Make a Sustainable Future Possible. As a nationwide leader in energy solutions, renewables, lighting, wire and cable, automation and connected network solutions, Westburne is the distributor of choice all across Canada. Westburne's certified experts work closely with our customers to provide the best solutions and service. With over 100 store locations from coast to coast and our online store, customers can easily find and shop from thousands of products in our product categories or get help from our team of specialists.



Westburne Annonce Un Partenariat Inédit Avec Kinova

MISSISSAUGA, LE 5 FÉVRIER 2024 : Westburne est ravie d'annoncer un partenariat inédit, qui va redéfinir le paysage de la robotique collaborative. Westburne s'est associée à Kinova, un chef de file de l'innovation en robotique, pour offrir des solutions de pointe qui transformeront l'industrie et renforceront notre engagement en faveur de l'avancement technologique.

Ce Que Signifie Ce Partenariat :

Ce partenariat marque une étape importante dans la démarche de Westburne vers la promotion de l'automatisation, de l'efficacité et de la sécurité dans diverses industries. Les robots collaboratifs, ou cobots, sont conçus pour travailler aux côtés des humains, ce qui ouvre de nouvelles perspectives d'amélioration de la productivité et de la sécurité sur le lieu de travail. En combinant l'expertise sectorielle et le réseau de distribution de Westburne avec les solutions robotiques de pointe de Kinova, nous sommes impatients de pouvoir apporter des changements qui transformeront des activités telles que la fabrication, la logistique et bien d'autres encore.

Principaux Avantages Pour Nos Clients :

- Efficacité et productivité accrues grâce à une collaboration fluide entre les humains et les robots.
- Amélioration de la sécurité sur le lieu de travail grâce à des cobots conçus pour fonctionner dans des espaces partagés sans compromettre les performances.

- Accès à une gamme complète de solutions robotiques collaboratives conçues pour répondre aux besoins spécifiques de diverses industries.
- Une expertise et un soutien continu de la part de Westburne et de Kinova, garantissant une parfaite intégration des solutions de robotique avancée dans les processus existants.

Les Prochaines Étapes :

Au cours des prochains mois, nos équipes respectives travailleront en étroite collaboration pour introduire des solutions robotiques collaboratives qui révolutionneront la façon dont nos clients opèrent et prospèrent dans leurs industries respectives.

Restez à l'écoute des dernières nouvelles pour plus d'informations concernant les lancements de produits à venir, les sessions de formation et les initiatives de collaboration, qui dévoileront le véritable potentiel de notre partenariat avec Kinova. Plus d'informations [ici](#).

À propos de Kinova :

Basée à Montréal, au Canada, Kinova est un chef de file dans le domaine de la robotique innovante. Fondée en 2006, la compagnie conçoit et fabrique des robots pour divers marchés, notamment la robotique médicale, la robotique d'assistance, la recherche et l'éducation, ainsi que l'automatisation industrielle et professionnelle. La technologie ingénieuse de Kinova améliore et étend les capacités des partenaires grâce à une approche centrée sur l'humain, et permet de répondre au besoin croissant de robotique dans des secteurs d'activité de plus en plus complexes.

À propos de Westburne :

Westburne se consacre à la fourniture de Solutions d'Électrification Qui Rendent Possible un Avenir Durable. En tant que leader national en matière de solutions énergétiques, d'énergies renouvelables, d'éclairage, de fils et de câbles, d'automatisation et de réseaux connectés, Westburne est LE distributeur de référence dans tout le Canada. Les experts certifiés de Westburne travaillent en étroite collaboration avec nos clients pour leur fournir les meilleures solutions et le meilleur service. Grâce à plus de 100 succursales à travers le pays et notre.